(2 Co) ntract No:	MB151987693A1	رقم العقد: E				
Car	rd No:	235027	رقم المنشاة:	1 100 11 10 11 11 11 11	MANY LIMBER WITH HIGH PARKET	en sama anns raida masi labib bi labi	
Co	ntract Made or	16/03/2015	In Dubai				
16/	03/2015	الاثنين الموافق:	انه في يوم:				
	كل من:	ديي تم الإتفاق بين	في إمارة:				
<u>A.</u>	FIRST PART	Y			有關監心	ف الأول	أ) الطر
Co	mpany / Est:					/ الكنيل:	el ».
		AL HABBAI CONTRACTING (L.L.C)		العياي للمقاولات (ش دُ م م		/ الحقيل.	مبساه
Re	presented by:	ALI AHMED MO	HD AL HABBAI	حباي	علي احمد محمد ال	با/بمثله:	ويمثله
B.5	SECOND PA	RTY				طرف الثاني	<u>ما (ب</u>
Mr	/ Mrs:	RENGAIYAN RAJESH RENG	GAIYAN RENGAIYAN	(He	يتجليان واجيش ويتجليان ويت	/ السيدة:	المبيد
Nationality:		INDIA		الفنا			الجنس
Passport No:		F70084	F7008493		F7008493		جواز
		parties declared having fally agreed as follows:	full capacity to	ر ما ولي:		ر الطرفان بأهليتهما الكاملة للتعاقد .	
1)		nd party accepts to work f		بدولة الإمارات	0.000	أن يعمل الطرف الثاني لدى الطرة تجار مباتي	(1
	in the U.A.E	for a basic salary 6	000 Per Month	شهريا	600	وذلك نظير راتب أساسى قدره	
2)	The duration	of this agreement shall b	e Limited	وتبدأ اعتبار ا	محدد	تكون مدة هذا العقد	(2
	As from	16/03/2015 To	15/03/2017	15/03/20	الى 17	من 16/03/2015	
A-	shall be su (provided th	ties hereto have agreed bject to a probation p at the probation shall ne innig of employment).	period of months 06	 أ) وقد اتفق الطرفان على أن يعمل الطرف الثاني لمدة 06 شهور تحت الاختبار على ألا تتجاوز مدة الاختبار سنة شهور من بداية عقد عمل الطرف الثاني لدى الطرف الأول 			
B-	expire thereon the agreement extra period	employment agreement of, but in case the twp parent then it shall be considered of one year from the dates and conditions.	ties continue to excute ered as renewed for an	 بنتهي عقد العمل المحدد المدة بانتهاء مدته. فإذا استمر الطرفان في تنفيذه اعتبر المعقد مجددا لمدة سنة واحدة اعتبارا من تاريخ انتهاء العقد وبذات الشروط الواردة في ـــــــــــــــــــــــــــــــــــ			
3)	The first party shall bear the cost of air ticket at the time of commencing work and also the cost of one ticket home at the time of terminating the employment agreement.			 3) بتحمل المطرف الأول تذاكر السفر عند بدء العمل وكذلك العودة عند انتهاء العقد 			(3
4)	immediately violates clau respect of	rty may terminate the ser and without notice in a use (120) of the fedral la the organizing of lab rovided there in and also	case the second party aw No (8) of 1980 in our relation and as	 يجوز للطرف الأول أن يفصل الطرف الثاني دون إنذار في أي مسسن الحالات المنصوص عليها في المادة 120 من القانون الإتحادي رقم 8 لسنة في شأن تنظيم علاقات العمل وتعديلاته وبالشروط الموضحة بها 1980 وكذلك في الحالة الذي نصت عليها المادة 88 من القانون ذاته 			(4
5)	Provisions of fedral act no.(8) shall be applicable in respect of end od service gratuity and shall also be applicable for other conditions which are not provided for herein.			تسري أحكام القانون الإتحادي رقم (8) لمسنة 1980 فيما يتعلق بمكافأة نهاية الخدمة وكذلك بالنسبة للشروط الأخرى والتي لم ينص عليها العقد			(5
6)		ent is made in 3 copies. F					(6